
Členská schůze KCHHMO, 28.3.2009 

Hrádek, okr.Ústí nad Orlicí 

 

za výbor klubu přítomni:  

předseda klubu - J.Dědouch 

jednatel - V.Prouza 

výcvikář - M.Šafařík 

poradce chovu pro MOK, MOD - P.Navrátil 

poradce chovu pro NDO, PP, SHO - MVDr.F.Šimek 

předseda DR - M.Škrdlík 

 

 

Program schůze: 

1.  Zahájení, volba zapisovatele, schválení programu 

2.  Volba pracovního předsednictva 

3.  Zprávy o činnosti klubu za r.2008 (předsedy, jednatele, poradců chovu, výcvikáře, ekonoma a 

matrikáře) 

4.  Zpráva předsedy DR 

5.  Návrh plánu činnosti klubu na r.2009 

6.  Návrh rozpočtu klubu na r.2009 

7.  Zpráva mandátové komise 

8.  Diskuze 

9.  Zpráva návrhové komise - návrh usnesení 

10. Závěr 

 

 

1) 

Program schůze byl jednomyslně schválen. 

Zapisovatel:  navržena a schválena L.Svobodová 

 

 

 

2)  

Jako řídící schůze navržen a schválen V.Prouza 

Mandátová komise navržena a schválena ve složení: A.Brůžková, L.Svobodová, P.Zoubek 

Návrhová komise navržena a schválena ve složení: M.Šafařík, J.Hynek, J.Staněk 

 

 

 

3)  

 

3.1. Zpráva předsedy klubu 

-> zápisy ze schůzí výboru naleznou členové ve zpravodaji a na internetu 

-> zpravodaj: omluva za opožděný termín vydání, ale členům byl rozeslán dopis s datem členské 

schůze, informace o ČS byly rovněž zveřejněny na webových stránkách klubu, proto lze 



předpokládat, že informovanost členů byla dostačující. V budoucnu bude ovšem nutné dělat 

schůzi v přístupnějších lokalitách.  

-> zpravodaj se graficky vylepšil, obsahově je odpovídající - poděkování Z.Sedlákové 

-> v příštím roce nutno dodržet uzávěrku příspěvků a termín vydání do konce února 

-> web: v průběhu roku uvolněna výborem klubu na vlastní žádost P.Bergrová, výbor pověřil správou 

stránek L.Svobodovou 

-> stránky jsou obsahově odpovídající 

-> k připomínce diskriminace některých plemen - členové musí sami dodávat informace, pak 

budou stránky kompletní 

-> klubová výstava 08: přihlášeno 108 psů, poděkování MSKAO, MS Kozorožec, zámku Slavkov a 

M.Škrdlíkovi, který spolu s firmou Brněnka akci zasponzoroval 

-> speciální výstava 08: v Protivíně s KCHČF, v pěkném prostředí, dobře zorganizováno 

-> MJM: poděkování MVDr.J.Dvořákovi a ostatním pořadatelům; naše plemena předvedla dobrou 

práci, poděkování rozhodčím a vůdcům 

-> výcvikové tábory: kladně hodnoceny, poděkování V.Prouzovi a Š.Horákovi 

-> akce OMS Bruntál: poděkování P.Navrátilovi za zorganizování a sponzoring ZV,PZ,FT 

-> letošní klubová výstava se opět uskuteční ve Slavkově s MSKAO, speciální výstava v Zákupech u 

České Lípy, MJS v okr.Ústí nad Orlicí 

-> poděkování patří všem, kteří reprezentovali klubová plemena na zkouškách, výstavách a ostatních 

akcích a chovatelům za aktivní činnost  

 

 

3.2. Zpráva jednatele 

-> zpravodaj vyšel se zpožděním, protože poradci chovu a výcvikář chtěli dodat co nejúplnější 

informace a z toho důvodu nedodrželi termín uzávěrky (podklady z okresních mysliveckých spolků 

chodí se zpožděním) 

-> v r.2008 proběhly tři schůze výboru (28.3., 20.6., 21.11.) s průměrnou účastí 74%; předmětem 

jednání bylo především organizační zajištění klubových akcí, řešení podnětů a stížností členů, 

schvalování nových členů a další 

 

 

3.3. Zpráva poradce chovu NDO, PP, SHO 

-> kompletní zprávu naleznou členové ve zpravodaji klubu 

-> chybí zpětná vazba - chovatelé nedodávají informace např. o úhynu psa, o doporučení ke krytí 

žádají až na poslední chvíli 

-> seznam chovných psů na webu bude aktualizován a seznam chovných fen doplněn, ale majitelé 

musí dodávat informace o nově složených zkouškách, absolvovaných výstavách, atd.  

-> vyhodnocování jarních svodů není možné, protože informace z OMS chodí neúplné a s velkým 

zpožděním 

-> je potěšitelné, že od začátku roku bylo vydáno 37 doporučení ke krytí 

-> od 1.5.2009 musí klub umožnit chov i nečlenům - poskytovat chovatelský servis za úplatu. Není 

možné udávat dvě ceny, proto bude stanovena cena pro nečleny a členové dostanou procentuelní 

slevu. 

-> ve zpravodaji je chyba - v podmínkách chovnosti chybí plnochrupost; nutno doplnit alespoň na 

webové stránky 



 

 

3.4. Zpráva poradce chovu MOK, MOD 

-> kompletní zprávu naleznou členové ve zpravodaji klubu 

-> od začátku roku vydáno 11 doporučení ke krytí, bylo uchovněno 5 fen a 1 pes 

-> na klubové výstavě ve Slavkově bude posuzovat Ing.J.Jursa a P.Navrátil 

-> RNDr.P.Dvořák odmítl delegaci na speciální výstavu v Zákupech, je proto nutno oslovit další 

rozhodčí; drátosrsté ohaře bude posuzovat MVDr.F.Šimek 

-> akce OMS Bruntál - FT v 04/09 a na podzim, ZV, PZ - podrobnější info viz zpravodaj, popřípadě je 

možné kontaktovat přímo P.Navrátila 

 

 

3.5. Zpráva výcvikáře 

-> prezentace klubových plemen na zkouškách a soutěžích byla v r.2008 velmi dobrá - podrobnější 

info viz zpravodaj 

-> pokud v seznamu absolvovaných zkoušek chybí výsledky, pak je to z toho důvodu, že je nedodal 

OMS 

-> Memoriál MVDr.J.Michálka 2008: memoriál plně obsazen klubovými plemeny (startovalo 15 MOK, 

4 NDO, 1 PP, 1 MOD), vysoká úspěšnost (19 psů dokončilo memoriál, 2 psi SZVP) 

-> poděkování MVDr.J.Dvořákovi za uspořádání akce 

-> Memoriál Prof.J.Svobody 2009: koná se v okr.Ústí nad Orlicí, garantem je P.Chalupa 

-> apeluje na vůdce, že by bylo dobré pokračovat v trendu naplňování memoriálů klubovými 

plemeny, dále bude osloven KCHČF 

-> vůdcovské odznaky za r.2008: nové odznaky zajistil M.Škrdlík 

bronzový odznak - pí.Helena Lednová, p.Jiří Hynek, p.Štěpán Horák 

stříbrný odznak - p.Pavel Chalupa 

-> členové našeho klubu se zúčastnili Mistrovství světa  

-> na základě výsledků v loňském roce byl Vůdcem roku určen p.Petr Zoubek a Fenou roku jeho MOK 

Zola z Tismenic 

-> přání mnoho úspěchů v r.2009    

 

 

3.6. Zpráva ekonoma a matrikáře 

-> ekonom klubu J.Sajbot omluven ze schůze, zprávu za něj přednesl předseda DR M.Škrdlík 

-> podrobná zpráva o hospodaření klubu je uvedena ze zpravodaji 

-> 31.1. byla dozorčí radou za účasti předsedy klubu provedena kontrola hospodaření a matriky - 

nebyly shledány žádné závady, hospodaření je vedeno dobře, v tomto volebním období byl 

prozatím každý rok ziskový 

 

 

 

 

 

 

 



4)  Zpráva předsedy dozorčí rady 

-> zpráva o činnosti DR je uvedena ve zpravodaji 

-> podněty, které dala DR výboru klubu (viz zpravodaj) byly na schůzi výboru projednány 

 

 

 

5)  Návrh plánu činnosti pro r.2009 

-> 4 výborové schůze, členská schůze 

-> 4 výběry do chovu - 25.4. při MVP České Budějovice, 9.5. při Klubové výstavě ve Slavkově, 22.8. při 

Speciální výstavě v Zákupech, 4.9. při MJS (pozn.: změna oproti zpravodaji - VDCH bude v pátek 

4.9., nikoliv v sobotu 5.9.) 

-> výcvikové tábory - Hronov (zaměřeno na lesní a vodní práci) - garant V.Prouza; výcvikové akce 

Š.Horáka (zaměřeno na kompletní všestrannou práci) 

-> plán činnosti jednomyslně schválen všemi přítomnými 

 

 

 

6)  

Návrh rozpočtu 

-> viz zpravodaj, rozpočet byl sestaven jako vyrovnaný 

 

 

Návrh na metodiku odměn pro úspěšné vůdce 

-> bude rozdělena částka 30% ze zisku klubu v daném roce, maximálně však 20 000Kč celkem a 

5000Kč na osobu 

-> vůdce musí podat žádost do 31.10.   

-> vůdce musí být členem KCHHaMO v době konání akce 

-> o příspěvcích bude rozhodováno individuálně, přípěvky nejsou nárokové 

-> vůdci, kteří dostanou příspěvek, mají povinnost informovat o akci - příspěvek do zpravodaje 

 

 

 

7) 

Zpráva mandátové komise: přítomno 29 členů klubu 

 

 

 

8)  Diskuze 

 

8.1. 

-> P.Chalupa přivítal účastníky schůze zde v Hrádku, zve na letošní MJS 

-> pro MJS je vytvořen 3-členný přípravný výbor ve složení J.Hynek, J.Musil, P.Chalupa 

-> delegace rozhodčích byla projednána na výborové schůzi - navrženo 15 rozhodčích + vrchní 

rozhodčí MVDr.F.Šimek 

-> účastníci schůze byli seznámeni s přírodními podmínkami v lokalitě, s terény, atd.  



8.2. 

-> Š.Horák nabízí jako místo konání členské schůze v r.2010 Horku nad Moravou, možno zvážit i 

pořádání MJM 2010 v této lokalitě (letos zde probíhá MKP) 

-> M.Šafařík žádá Š.Horáka o projednání konání MJM na OMS Olomouc a předjednání případného 

termínu podle místních podmínek (návrh - srpen 2010) 

-> J.Dědouch děkuje za nabídku pro MJM, ale pro ČS navrhuje uspořádání v Pelhřimově kvůli lepší 

dostupnosti 

 

 

8.3. 

-> Š.Horák postrádá ve zpravodaji kompletní výsledky zkoušek - takto není pohled objektivní 

-> J.Dědouch navrhuje apelovat na ČMKJ, aby OMS dodávaly informace včas 

-> MVDr.F.Šimek upřesňuje, že je třeba apelovat nikoliv na ČMKJ, ale na KK ČMMJ - p.Procházku, a 

bere si na starost 

 

8.4. 

-> MVDr.F.Šimek ke zpravodaji - tabulka vakcinace je v pořádku, ale jsou rozpory u vakcinace 

vztekliny (nutno dodržovat stanovený termín více než 30 dní od očkování) 

-> na toto téma bylo všeobecně diskutováno 

-> MVDr.F.Šimek dále upozorňuje na existenci 3-letých vakcín 

 

 

8.5. 

-> RNDr.B.Staňková se dotazuje, jak vymluvit majitelům perspektivní chovné feny kastraci, kterou jim 

doporučuje veterinář 

-> MVDr.J.Dvořák - je nutné fenu před kastrací nechat projít alespoň jedním pohlavním cyklem 

-> MVDr.F.Šimek souhlasí s MVDr.J.Dvořákem, je zde také možnost antikoncepce 

 

 

8.6  

-> M.Škrdlík upozorňuje, že byla vytvořena anglická verze webových stránek klubu, o čemž byly 

informovány některé další evropské kluby 

 

 

8.7. 

->  M.Škrdlík uvádí, že se výbor dohodl na oceňování členů - vytvořena nová čestná uznání, atp. 

-> vyzývá členskou základnu, aby dávala návrhy na případné oceněné - ideálně dodat spolu se 

zdůvodněním do výborové schůze 19.6.2009 

 

 

8.8. 

->  L.Svobodová navrhuje zrušení poplatků za 9. a další štěně 

-> P.Navrátil navrhuje do tohoto nezasahovat, poptávka na štěňata MOK je stále velká, klesly by 

příjmy klubu 

-> S.Lepičová navrhuje zrušit alespoň u málopočetných plemen (PP,MOD,SHO) 



-> P.Navrátil upozorňuje, že ve světě jsou ceny štěňat mnohem vyšší 

-> V.Prouza - je rozdíl mezi více a méně moderními a oblíbenými plemeny 

-> RNDr.B.Staňková - jedná se o ochranu zdraví feny 

-> L.Svobodová - štěňata podle zákona utrácet nesmíme 

-> MVDr.J.Dvořák - toto není zcela pravda, rozhodnutí přísluší veterinárnímu lékaři 

-> MVDr.F.Šimek - podporuje návrh S.Lepičové, druhou možností by bylo, že dá klub chovatelům 

málopočetných plemen příspěvek, aby vyrovnal jejich ztrátu 

-> Ing.J.Indra - souvislost s hospodářským výsledkem klubu je diskutabilní 

-> V.Prouza - pokud by byl odhlasován návrh L.Svobodové, mohl by se klub dostat ekonomicky do 

problémů 

-> hlasování o návrhu L.Svobodové - pro 1, proti 28 - neschváleno 

-> hlasování o kombinovaném návrhu S.Lepičové a MVDr.F.Šimka (příspěvky chovatelům 

málopočetných plemen při každém vrhu) - pro 28, proti 1 - schváleno   

 

 

8.9. 

->  RNDr.B.Staňková se ptá poradce chovu MOK, zda se potvrdil výskyt DKK u plemene a pokud ne, 

tak zda by nebylo vhodné monitoring zrušit 

-> P.Navrátil upozorňuje, že pro získání objektivních výsledků je třeba počkat delší dobu 

-> MVDr.Šimek potvrzuje, že se jedná o "běh na dlouhou trať" a že je pro chov důležité mít informace 

 

 

8.10. 

-> p.Půlpán se dotazuje, zda budou vyměňovány již udělené vůdcovské odznaky za nové  

-> odpověď výboru - nebudou 

 

 

 

9) 

Usnesení ČS přijato jednomyslně.  

 

 

 

10) 

Předseda klubu J.Dědouch ukončil schůzi a poděkoval všem přítomným a všem členům, kteří se 

podíleli nebo budou podílet na klubových akcích a kteří reprezentují naše klubová plemena. Zároveň 

všem popřál mnoho úspěchů v nadcházející sezóně. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala L.Svobodová 


